

RAMI AL ALI

Autumn/Winter 2024-2025 Ready-To-Wear

Rami Al Ali unveils his Autumn/Winter 2024-25 Ready to Wear collection, drawing inspiration from the enchanting Mirror of Matsuyama, a fabled artifact believed to reveal one's true essence. Honouring the enduring allure of Japanese culture and nature, Al Ali crafts a captivating narrative with a visionary 31-piece collection.

The lineup of whimsical yet elegant designs embodies a modern outlook, influenced by the profound symbolism of introspection. Seamlessly fusing traditional Japanese artistry with contemporary flair, each ensemble presents a distinctive fusion of legacy and modernity, accentuated by origami-inspired drapes and bows. From grand voluminous skirts and sleek mermaid cuts to refined separates and tailored tubinos paired with pencil midi skirts, each ensemble epitomizes the precision and meticulousness synonymous with the esteemed fashion house's sought-after allure.

Artisanally crafted with painstaking attention to detail, every garment in the lineup personifies a harmonious marriage of time-honored craftsmanship and modern techniques. Cutting-edge fabrics like Pique, Crepe, Mikado, and Tulle are utilized to emulate the reflective charm of the Mirror of Matsuyama, resulting in a spellbinding interplay of light and shade. Elaborate adornments, including origami-inspired drapery, bows, and intricately crafted embroidery using sequins, malla crystals, cutdana, and laser-cut materials, impart depth and texture to each creation. This unwavering commitment to craftsmanship ensures that each piece stands as a true work of art, reflecting the designer's steadfast dedication to excellence and opulence.

Echoing the vibrant hues of the Mirror of Matsuyama's surroundings, the collection's colour palette radiates both daring and refinement. Tones of Vanilla, Lemonade, Cameo Pink, Ibis Rose, Valiant Poppy, Blazing Orange, Fanfare, and Jet Black are thoughtfully selected to evoke the mystical charm of Japanese culture and nature. From gentle pastels to sumptuous, dramatic shades, each chosen colour infuses the collection with warmth and vitality, presenting a timeless yet contemporary aesthetic that speaks to the modern woman's sensibilities.

To discover further information about Rami Al Ali, you can follow the fashion house on [Instagram](#) and [Facebook](#).

For more information on the collection, please contact:

STATION
SERVICE

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

+33142213636

RAMI AL ALI

Automne/Hiver 2024-2025
Prêt-à-Porter

Rami Al Ali dévoile sa collection de prêt-à-porter automne-hiver 2024-25, s'inspirant du miroir enchanteur de Matsuyama, un artefact légendaire censé révéler la véritable essence de chacun. En honorant l'attrait durable de la culture et de la nature japonaises, Al Ali crée un récit captivant avec une collection visionnaire de 31 pièces.

La gamme de modèles insolites et élégants incarne une perspective moderne, influencée par le symbolisme profond de l'introspection. Fusionnant harmonieusement l'art traditionnel japonais et le flair contemporain, chaque ensemble présente un mélange distinctif d'héritage et de modernité, accentué par des drapés et des nœuds inspirés de l'origami. Des grandes jupes volumineuses aux coupes sirène élégantes, en passant par les séparations raffinées et les fourreaux sur mesure associés à des jupes midi crayon, chaque ensemble incarne la précision et le sens du détail synonymes de l'allure recherchée de la célèbre maison de couture.

Fabriqué de manière artisanale avec une attention minutieuse aux détails, chaque vêtement de la gamme incarne le mariage harmonieux d'un savoir-faire ancestral et de techniques modernes. Des tissus de pointe comme le piqué, le crêpe, le mikado et le tulle sont utilisés pour évoquer le charme réfléchissant du miroir de Matsuyama, ce qui donne lieu à un jeu d'ombres et de lumières envoûtant. Des ornements élaborés, notamment des draperies inspirées de l'origami, des nœuds et des broderies complexes utilisant des paillettes, des cristaux malla, des cutdanas et des matériaux découpés au laser, confèrent profondeur et texture à chaque création. Cet engagement inébranlable en faveur de l'artisanat garantit que chaque pièce est une véritable œuvre d'art, reflétant la passion du créateur pour l'excellence et l'opulence.

Faisant écho aux teintes vibrantes du miroir de Matsuyama, la palette de couleurs de la collection est à la fois audacieuse et raffinée. Les tons de vanille, limonade, rose camée, rose ibis, coquelicot, orange flamboyante, fanfare et noir de jais ont été soigneusement sélectionnés pour évoquer le charme mystique de la culture et de la nature japonaises. Des pastels doux aux nuances somptueuses et spectaculaires, chaque couleur choisie insuffle chaleur et vitalité à la collection, présentant une esthétique intemporelle mais contemporaine qui s'adresse aux sensibilités de la femme moderne.

To discover further information about Rami Al Ali, you can follow the fashion house on [Instagram](#) and [Facebook](#).

For more information on the collection, please contact:

STATION
S E R V I C E

Raymond Cole

raymond@stationservice.fr

+33142213636